
Emnerapport NOSP105, språkhistorie og talemål, høsten 2021 
 

 

Emneansvarlig: Agnete Nesse 

Andre undervisere: Kari Kinn og Marie Lund Stokka 

Andre medarbeidere: En masterstudent og to assistenter som allerede hadde tatt mastergraden 

(tilbakemelding obligatorisk oppgave) 

 

 

Undervisningsopplegg 

• Ukentlige forelesninger, delvis på zoom og delvis i auditorium med strømming. 

• Fire seminar knyttet til de fire emnene eldre språkhistorie, yngre språkhistorie, 

dialektkunnskap, sosiolingvistikk. Seminarene var eksamensrettet. Den læreren som 

hadde forelest i emnet, ledet seminaret. Hvert seminar ble holdt to ganger, en gang 

fysisk og en gang digitalt.  

 

 

Evaluering 

• Studentevaluering på mitt uib på slutten av semesteret. 17 studenter svarte på 

evalueringen. Dette er kun en liten del av de 115 oppmeldte og de 95 som tok 

eksamen, så svarene kan ikke ses på som representative.  

o Av de 17 var det 7 som oppga at de hadde gått på fysiske forelesninger når det 

var mulig, og 10 som primært hadde fulgt forelesningene hjemmefra. 

o På spørsmål om læringsutbytte av forelesningene, oppga 11 stort, 3 middels og 

3 lite. 

o 9 oppga at de hadde møtt på minst ett av de eksamensrettete seminarene, mens 

8 oppga at de hadde vært på alle fire. 

o 12 mente at seminarene hadde vært middels nyttig, mens 4 mente de hadde  

vært svært nyttig, og 1 mente at de ikke hadde vært nyttig. 

o 11 mente pensum hadde fungert fint, 6 at pensum hadde fungert middels bra. 

o På spørsmål om presentasjoner og annet som foreleserne la ut hadde vært 

nyttig, svarte 10 at de hadde vært svært nyttig, 5 svarte middels og 2 svarte 

ikke nyttig. 

o Det siste spørsmålet gjaldt den obligatoriske oppgaven, og tilbakemeldingene 

på den. 9 svarte at det var svært nyttig, 7 middels, og 1 svarte ikke nyttig. 

 

 

Gjennomføring 

• Av 115 oppmeldte var det 93 som tok eksamen og 86 som besto.  

• I tillegg var det en utvekslingsstudent som gikk oppetter ZNORD-kode, og som besto. 

• Eksamensformen var endret fra 4 timers skoleeksamen til 4 + 1 times 

hjemmeeksamen.  

 

 

 

Egenvurdering 

• Kurset var i hovedsak vellykket, men se neste punkt.  

• Vi hadde fått tildelt auditorier på jus-bygget, og hele semesteret var der problemer 

med det tekniske anlegget i rommet. Dette krevde mye, både av oss og av studentene. 



Vi måtte stille med egen pc i rommet, og verken lyd eller bilde var alltid på plass i 

undervisningen. Selv om vi meldte fra, var dette et gjennomgående problem. 

• Det var lavt oppmøte på den fysiske undervisningen. 

• Undervisningsassistentene som rettet og gav tilbakemelding på de obligatoriske 

innleveringsoppgavene gjorde en fin jobb. 

• De aller fleste studentene greide eksamen.  

 

Agnete Nesse 

Emneansvarlig 

 

 

 

 


